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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Åsa Regnér (S)

2014/15:115 Situationen inom LVM- och LVU-hemmen 

Situationen inom ungdomsvården är ytterst ansträngd inte minst till följd av en 
kraftigt ökad kommunal efterfrågan. Det är brist på såväl akut-, utrednings- 
som behandlingsplatser. Särskilt är det en omfattande brist på LVM-platser. 
Myndigheten har bett institutionscheferna på LVU att undersöka konsekvensen 
om man börjar dubbelbelägga elevrummen. Samtidigt letas det efter andra 
lämpliga lokaler för att placera ungdomarna, detta samtidigt som väl 
fungerande Sisinstitutioner nyligen lagts ned som vid till exempel Granhult.

Sis har också ett föreläggande från Arbetsmiljöverket att myndigheten inte 
följer reglerna för det systematiska arbetsmiljöarbetet. Det man påpekar är 
bland annat att man inte gör riskbedömningar på ett korrekt sätt vilket ökar 
risken för incidenter.

Hur ser statsrådet Åsa Regnér på den nuvarande situationen inom LVM- och 
LVU-hemmen och vilka initiativ avser ministern att ta?
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